

Archivo preparado por: **Camila Orozco** / **caorozc@vspt.cl**

RED BLEND 2018

Gran Reserva Blue Label is the iconic wine in the Gran Reserva line. The 2018 vintage is a blend including Cabernet Sauvignon (78%), which contributes aromas of red fruit, such as raspberries and cherries, which lend freshness and very fine tannins to the wine. Meanwhile, the Petit Verdot (7%) brings structure and backbone to the palate. Finally, Cabernet Franc (10%) and Syrah (5%) are the perfect complement, contributing floral notes like violets and spices, such as black and white pepper, which enhance the complexity of the wine. This is an aromatically intense wine. The mouth is well-balanced, with velvety tannins and a long finish fostered by the vineyard's characteristic mineral soils of volcanic origin.

Gran Reserva Etiqueta Azul est le vin emblématique de la gamme Gran Reserva: Cabernet Sauvignon (78%), Cabernet Franc (10%), Petit Verdot (7%) y Syrah (5%). Le Millésime 2018 est un assemblage composé de Cabernet Sauvignon (78%) qui apporte des arômes de fruits rouges, tels que framboise et cerise rouge donnant au vin sa fraîcheur et ses tannins fins. Le Petit Verdot (7%) apporte, quant à lui, de la structure en bouche. Enfin, le Cabernet Franc (10%) et le Syrah (5%) viennent compléter le tout à merveille avec des touches fleuries de violette et des épices tels que poivre noir et blanc. C'est un vin de bonne intensité aromatique, équilibré, doté de tanins veloutés et d'une finale persistante bonifiée par les sols minéraux d'origine volcanique qui caractérisent le vignoble.

RED BLEND 2019

Gran Reserva Blue Label is the iconic wine in the Gran Reserva line. The 2019 vintage is a blend of 75% Cabernet Sauvignon, 13% Syrah and 12% Cabernet Franc. This blend perfectly combines the different soil types of the Tarapacá estate. Firstly, the "El Mirador" soil series (Cabernet Sauvignon) is characterized by the minerality it imprints, giving the wine a flavoursome, well-balanced palate. Secondly, the "Piedmont" soil series (Cabernet Franc) has a significant layer of gravel and results in fine, elegant wines. Finally, the "Los Cardenales" soil series (Syrah) is characterized by the presence of clay that gives the wines good body and velvety tannins. The combination of different soils produces a balanced, elegant wine with aromas of blueberries, cherries, violets and tobacco. The tannins are fine and rounded, leading to a long, velvety finish.

Le Gran Reserva Etiqueta Azul est le vin phare de la gamme Gran Reserva. La vendange 2019 est un assemblage de cabernet sauvignon (75%), syrah (13%) et cabernet franc (12%). Cet assemblage conjugue parfaitement les sols divers sols du domaine Tarapacá. La série de la parcelle « El Mirador » (cabernet sauvignon) se caractérise par un apport de minéralité, octroyant au vin un palais savoureux et équilibré. La série de la parcelle « Piedmont » (cabernet franc) présente une matrice de graviers importante qui se traduit par des vins aux tannins fins et élégants. Enfin, la série de la parcelle « Los Cardenales » (syrah) se distingue par la présence d'argile qui donne aux vins du corps et des tannins veloutés. La combinaison des différents sols détermine un vin équilibré et élégant, avec des arômes de myrtille, cerise, violette et tabac. Les tannins sont fins et ronds, conduisant à une finale longue et veloutée. persistante bonifiée par les sols minéraux d'origine volcanique qui caractérisent le vignoble.

RED BLEND 2020

Gran Reserva Blue Label is the iconic wine in the Gran Reserva line. The 2020 vintage is a blend including Cabernet Sauvignon (75%), which contributes aromas of red fruit, such as strawberries, as well as black fruits like plum, which lend freshness, elegance, and length to the wine. Meanwhile, the Syrah (10%) gives the wine a good body. Finally, Cabernet Franc (9%) and Malbec (6%) are the perfect complements, contributing floral notes like violets, and spices such as pepper and dill, which enhance the complexity of the wine. This is a refreshing wine with pleasant acidity and very fine, well-rounded, and structured tannins, along with a long finish fostered by the vineyard's characteristic mineral soil of volcanic origin.

Gran Reserva Blue Label est le vin emblématique de la gamme Gran Reserva. Le millésime 2020 est un assemblage comprenant du Cabernet Sauvignon (75%), qui confère des arômes de fruits rouges, tels que la fraise, ainsi que de fruits noirs comme la prune, qui procurent au vin fraîcheur, élégance et longueur. D'autre part, le Syrah (10%) donne du corps au vin. Enfin, le Cabernet Franc (9%) et le Malbec (6%) constituent les parfaits compléments en conférant leurs notes florales comme la violette, et d'épices comme le poivre et l'aneth, qui renforcent la complexité du vin. C'est un vin rafraîchissant qui offre une acidité agréable, des tanins très fins, bien équilibrés et structurés, ainsi qu'une longue finale favorisée par le sol minéral d'origine volcanique caractéristique du vignoble.

100 mm

70 mm



COLOCAR VARIABLE
SEGÚN OC

7
8
9
0

AJ7@

- Medidas (ancho x alto)
- 100 x 70 mm.
- Papel
- Starlight WS 90 gr/m2 (Ritrama)
- Barniz
- Acuoso Mate
- Impresión y Pegado
- Offset / Autoadhesivo
- Sentido de salida
- AISA 3 (Molina) / AISA 4 (Isla de Maipo)
- Diámetro máximo rollo
- 350mm +/- 10mm (aplicando redondeo de cantidades)
- Paso etiquetas/contras
- entre 3 y 4,5 mm
- NUNCA inferior a 3mm

Colores



Negro



P 287 C



Oro Puro
*Ref visual
Pantone 871C



Blanco
cubriente